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NáWh usnesení č. 64i
zo projednalo a schválilo smlouvu o srnlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. c&001030081495/0003-
sEcB - "Akce 

Hlincová Hora, čp. 13 - kabel NM'.
Žiádny prottnáwh - hlasoviiní: 6 PRo, o PRoTI, o ZoRŽEL - u§nesení č. 64 bylo sďváleno
u§n€§ení ě 64!
zo p.gjednalo a §ChYálilo smlouvu o smlouYě budoucí o zřzení věcrrého břem€ne é cB-
qrlo3o081495/oo03-sEcB - "Akce 

Hlincová Hora, čP. 13 - lcb€l NN',

1

Zápisč.8122-26
ze za*dáni Zastupitelstva obce Hlincová Hora,

konaného dne 7t.1o.2o23

obecní úřad Hlincová Hora - zasedaď íníslítoEt oÚ
18:33 hod.
Ing. Jiří Múller, RNDr, Jo§ef Pďnášet9 i49r. Ilona Bláho\€ MP4 Ing. sindy Miillerova,
Pavel Mo|l€r, Ing. Karel Fousek (prez.llstlna přílohou áplsu)
Ing, Václav Hanus
dle pňložené prezenó|í listiny (píloha ápisu)

epřítoínní
Hosté:

starosta obce zaháJll zas€dání zasfupítelstva obce a pňvítal přítomné zastupltele l hosty.

sdělil, že zasedání zastupitelstva ryb řádně woláno. Informace o konání za§tupitelstva byla v řádném termínu
zveřeiněna a aďupitelé byli obesláni pozvánkou s navrženým programem,

Podle prezenční listiny le přftomno 6 zasfupitel0 ze 7 celkem, žaďupitelstvo je tedy u§náš€ní§chopné,

uíčení zaDisovatele a oyěřovatélů áDisú
starosta UÉil zapisoydble (Ilona Bláhová) a ověřovateh ápisu (Jiří Múller a siMy Múlleřová).

Přítomní byli seznámeni, že ze zadání zaďupite!§tva je poňžouán žVukci./ý áfiaín pío pďew ápisu,

schválení Droo.amu
Program zzo byl ňádně Zvefujněn a Vyvěšen, a to v podobě:
Návrfi prcgramu!

1) smlouvy o zřízení věcného břemene (EG.D)
2) Restaurace.pronáJem
3) odpady - PET láhve
4) Technika pro zimní údžbu
5) RozpočtovE opatfuní a r@picý rc',pďďu
6) ostatní, různé

staro6ta vyzval ke vznesení případného návrhu na změnu či doplnění pr€ramu, Návňy nebyly Ýzne§ény a
starosta vrzval přítomné ke schválení progrdmu zzo jak byl vwěšen.

Zo schvaluje program zo v podobě zveřejněného návrhu.
Žádný protinávrh - hlasování:6 PRo, o PRon, o zonŽer pr€ram Zzo bylschválen
zo schvaluj€ program ?žo v podobě zveřeJněného návrhu,

BoD Č, t) smlouw o zňzení věcného bňemen€ (EG.D)
Podklady k projednání byly zaslány zastlpitelům mailem - 2x věcné břemeno EG.D.
SETERM cB a.§. - Návrh smlouw o smlouG budoucí na zřízení věcného břemene EG.D č. cB-
001030081495/0003-sEcB. Tato smlouva byla Již na ao projednávána v minulosti a na záKadě projednání
byla vrácena zĚ na SETERM/EG.D z dovodu výše Jednorázové náhrady za věcné břemeno, Nyní se smlouva
vrací k proJednánís výĚí náhrady 10000 Kč.

Místo konánít
zaétek zasedáníl
Pňtomní|
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Hrdlička spol. s ř,o, - smlouva o žřízení věcného břemene EG.D č. ZP,014340000579/005,HRD
Tato smlouva se týká plynové přípojky (stavba ..STL plyn, a příp. - Hl, Hora- Rs Mrhať), Jedná se oĚ o
opakované proiednání s nutnoďí znovuschválení na zzo. Důvodem V tomto případě je, že kupní smlouva mezi
Jihďeslcým Krajem a EG,D byla uzavřena až po termínu daném vjiž lzavřené smlouvě o věc. břemeni (ZP-
014340000579/001-HRD) a tato 5e stala neplatnou. smlouva .,,/005-HRD nahradí .,,/001-HRD.

Návrh usnesení č. 65:
Zo projednalo a schválilo návrh §mlouvy o zřízení vkného břemene č. zP-0143.t0000579/005-HRD se
spolďností EG.D -,Ákce m pryn. a přip. - Hl. Hora- Rs Mrhať.
Židný protináVrh - hlasování: 6 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usne§ení č, 65 bylo schváleno
U§!€§€ní č, 65:
zo prorednalo a §chváli|o návrh cmlouvy o zřzení vĚcného bfumene č. zP-Ot t3itoqr0579/o05-
HRD §e §polečností EG.D - Ákce sTL plyn. a Příp. - Hl, Hořa- Rs MrhaF.

BoD Č. 2) Re§taurace-Dronáien
Do 2.10.2023 bylo možno podat nabídky na prcnájem restauťace. starosta oznámil, že dorazila jedna nabídka.
oMlku s nabí\dkou starosta před zaďupileli otevřel, aby byla obsahově zkontrclována a Vyhodnocena.
zastupitelé měli možnost se §eznámit s ob§ahern doručené nabídky, ájemcem je SHIVA soLUTIoN a.s.,
zastoupená p. Miroslavou Návarovou a p. Petrem Bartejs€m. PanÍNávarová v restaurací pracuje se souČasným
nájemcem. No\/ý nájemce by chtěl zachovat podobný charakter p.ovozu a navíc na\.6it otevíracídny restaurace
o středu. Výhodou jistě ie, že noví ájemci plánuií navázat na stáVaiící provoz lestaura@ a znají ho.
Zastupitel P.Miiller a zastupitelka s,Múllerová připomněli, že je nutné dořďit hygienické zázemí restaurace,
starosta se Vyjádňl souhlasné bude nutné s no\.ými nájemci Mo plánované stavební úpravy domluv-ít, ideálně v
oMobí zaátku kalendářního roku. Zastupitelka s.l.,lúlle.ová se Vyjádřila, že pozitivem je, že zájemci mají s
gastíonomií a pohostinstvím již zkušenostj, Po projednání vrzval starosta zaýUpitele k hlasování o nabiidce.

Návrh usnesení č 66:
zo proiednalo jedinou doíučenou nabídku na pronájem restaurace od SHIVA soLUTIoN a,s. a schvaluje sHlVA
solunoN a,s. jako nového nájemce př zachování smlwních podmínek platných pro suávajíciho nájemce. zo
dále pověřuje staro§tu obce k administraci ukončení pHchozího náJmu a uzavření nájemní smlouw s nov,ým
nájemcem.
Ždný protinávrh - hlasování: 6 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usne§ení č. 66 bylo schváleno
usne§€ní č, 6ó;
zo proj€dnalo jedinou doručénou nabídku na píonájem rc§taurace od sHwA soluTlot{ a,§. a
§chvalqre sHwA soluTlot{ a.s, Jako nového nájemc€ při zachování smlwních podmínek ptatných
pro stávajíGího nájemce. zo dáte pověfuje §taro§tu ob@ k admini§traci ukončéní Pfodchozího
nájmu a uzavŘní nájemní §mlauvy § novým náJemcem,

BoD Č. 4) Téchnika Dro zimltí údĚbu
s bližícím §e zimním obdobím ie nutné poňdit a připravit obecní bchniku na zimní údržbu v obci. Na minulém
Zo již předjednáno a v émd rozpočtového opaťení zo sctMálilo finaŇní prostř€dky k plánovanému poízení
techniky.
Zasfupitelům byly mailem zaslány 3 nabídky, ktere s€ týkají nákupu techniky (íoanebdla posypu) - P&L spol.
s r.o. - HILITIP, TomiTruck s,r.o, - snowE& PRoFIsHoP.cz - Lehner PoLARo. zasfupitelka Múllerová navrhla,
že by bylo vhodné v rárírci nákupu žkusit požado\rat prodlouženou áruku. sbřosin zmínil, že techniku od P&L a
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eoo Č. s; odoadv - pr.r Éhve
Dokumenty k proiednání zaslány rnailem, starosta obce s€známil přítomné zastupitele s problematikou
álohování PET lahví a jejich sběru, Vysvělil, že se momenÉlně s€ jedná pouze o průzkumné šetření k získání
vyjádření §tran obcí k této myšlence. starosta zmínil, že dle jeho názoru návřh álohování PET lahví není
systemově dořešen,
Zastupitel Fousek názor pdna slarosty podpoňl a ánínil, že momenkilně naše obec ťídí odpad velmi dobb a je
ťeba zmínit, že separace PET lahví nepřinese v závěru jejich zpracování žádnou změnu od současného
zpracoviní.
zo p]oírdnalo píobl€matik! §běru a á|ohování PET lahví a btto mĚénku na ákladě projednání
népodpoíuje. v tomto §měru bud€ §tarc§ta obce infoímot at firmu Maíius Pedersen.
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Tomírruck fyzicky vidél a byla předvedena, jsou to v podstatě rovnocenné nabídky a bude álďet na potvzení
termínu naskladnění a dodání (a monÉž) od dodavatelů. Techniku snowEx má sousední ob€c Hůry v případě
potřeby by mohla být možná vájemná výpomoc a zastupitelnost teto tecbniky např. při poruše v případě oprav
oak už se i stalo př svozu odpadu).

Niá[,/rh Usn€§€ní č. 67i
Zo projednalo nabídky zimní techniky (rozmetadla posypu) a schvaluje její nákup do hodnoty uÉené v íámci
dříVe schviileŇho Ro (do částky 300000 Kó.
Žádný protinávrh - hlasování: 6 PRo, o PRoTI, o ZDťEL - Usnesení č. 67 bylo schvaleno
u§n€sení č.67l
zo P]oj€dnalo nabídky rimní tecJrniky (rczmetadla po§yptr) a §chvaluj€ její nálop do hodnoty
urř€né v Ťámci dříve §chváleného Ro (do ésUry 30dr0o Ko.

BoD Č. 5) Rozoďtová oDaťení a rouDisv řozDočtu
účetníobé@hu změn rozpisu rozpočtu a o návrhu rozpďbového
opaťení seznámila astupitele s jednoťivými položkami v rozpisu rozpočtu a v návúu nového rozpočtového
opatření jak na strdně píjmů, tak na stráně výdaj0. změna rozpistl íoz!f,,čbJ ě. 612023 a řozpočtové opatření
č. 6/2023 budou přílohou zápisu,

Návrh usnesení č. 68:
zo proiednalo a schválilo rozpďtové opatření č. 6/2023.
Ždný protináwh - hlasovaní; 6 PRo, 0 PRon, o ZDRŽEL - usnes€ní č. 68 bylo schváleno
usn€§éní č, 68!
zo prciednalo a schválllo ]ozpočtové opatře]rí č. 612023.

BoD č. 6) o§tahí. íůzné

ČsK Htincová Ho]a - sbro6ta infoímoyal o poknčující opravě čerpací sbnice kanalizace, stavba byla předána
a stavební práce probihaií dle zadání.

ČEvA( - Dále starcsta informoval o á]ežtosti, která byla ř€Ěena na minllém zzo (velka spotřeba na
vodoměru na Kodetce nD. Dte infořmaď ČEVAKU se jedná o vodorněr sposeby nikoliv jen na pozemku obce,
ale celé oblasti zTv Kodďka ltr.

Školní dop.ava - starosta seznámil o provozu školní dopravy. Byla zahájena 11.9.2023, V průběhu provozu
došlo k úpravám ásů v odpoledních svozech s ohledem na potřeby dětí. starosla předložil zastupitelům
evidence pďtu détí v rannbh i odpol€dnich svozech. Řďily se a řďí se někteÉ provozní a bezpďnostní
áležitosti s dopGvcem (použíýání b€zpďnosbí$ pásff). Informace jsou na w€bu obce, s rodiči je
komunikováno eleldronicky přes skupinu založenou pro tento účel rE WhatsAppu. ProŇhla schůzka s rodiči,
aby bylo možné.co zachytit a řešit provozní přoblémy a poádavky. V zaátku provozu staíosta dohližel na
provoz osobně. Školní doprava Éží a čeká ná5 ke konca řoku vyhodnocení píovozu a případně prodloužení
smlouvy, či její vypovězení a hledáníjiné a|ternaťvy.

opuČe - sbosta infornoval o návrhu DPMČB o zajištění ópravní obslužností na rok 2024,

Návrh usnesení č. 69i
zo pojednalo a schválilo požadavek a objednávk! na zaiišéní ópravní ob6lužno6ti - přípravu smlouvy o
ávazku vebné služby v pfupravě cestujících DPMCB na rok 2024.
Ždný proťnawh - hlasovaní: 6 PRo, o PRoTI, o ZDRŽEL - usneseníč, 69 bylo schvaleno
U§ne6ení č. 59|
zo pordnalo a schvá|ilo požádavek a obj€dnávku n. zajištění doPravní ob§|užnosti - přípravu
smlouvy o ávad<o veř€jne službY v pňepravě cesfuJídch DPMčB na rok m2á

odpady - obci byla doručena zpráva o návrhu smlouvy o likvidaci plastov,ých obal0 od firmy Procter Gamble. V
náyaznosti na to jsme dostalí informaci od p, Růžičkové (Marius Pedersen), abyďrcm prozaťm s uzavíránim
smlw sďkali, že je nutno tuto áležitost přojednat, Zastupitelka Múllerová uv€dla, že q^o firmy mají
pravděpodobně ájem se podfiet na lil§idaci plasto\,ých obalů, píoďze iako \,ýrobci použíVající q/to obaly jsou

3
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obvykle vááni povinnoďí se podí|ď na likvidaci plastů, z čehož mohou získávat i beneflty k certifikacím,
Mnohdy to pro ně může pfustavovat i další zisk

sy§tém informování občanú - Dále pan sěrosb informoval o nabídce komunikační služby MUNIPou§, která
se §ká zlepšení možnosti rychlého informování oďanů. systém má možnosť šřit nejen s|4s informaci, ale také
zvukovou zprávu a oznámení v aplikaci v telefonu, komunikovat lze i zÉtně. Inforrnaci lze šíňt hromadně, ale
lze bké specifikovat lokalifu či kategorií adresátů (např. jen pro čá§t obce nebo uli@, nebo podle témata -
majitelé zvířdl zahrádkáři,...apod.). skře aplikaci by lidé mohli komunikovat i zĚné-podávat oznámeni
upozornění, podněty. starosta žmínil získání licence aplikace na půl roku zdarma (cca do března) a následně
bychom mohli rozhodnout, zda ji zakoupit a použíVat (pro občany je vždy zdařma). starosta dodal, že tento
systém použíViá i řada přilehlých obcí (Hůry, Adamov, ...). Nahradila by so!časný sy§tém R-I-o (ien sMs
zadáVané přes web obce).

Kroužek ZDRAVUŠKA - zastupitel Fousek ýznesl dotaz k místostarostce Bláhové, týkající s€ kroužku
ZDRAVUSKA. Místostarostka informovala, že se do kroužku pňhlásily tň děti a koužek probihá od zaátku říina,
tak jak bylo avizováno. zastJpitel Fousek dale vznesl dotaz na cenu za krouželÝ a zda * za kroužek plať
nájemŇ. cena za kroužek je 600 Kč za pololetí. Jak bylo projednáno na minulém zžo, obec podpoří kroužek
jako mimoškolní aktivifu pro děti posb/ílutím prostor na oÚ, nájem se neplatí, Místosbrostka upře§nila, že
peníze nejsou příjmem leklora (lelftor je dobrovolník), ale jsou poukazovány na účet neziskového
dobrovolnlcého spolku zAž! DoBRo z.s, a lsou Určené převážné na náKady spojené s provozem akťvit
v Émci ájmového kroužku. Rovněž dodala, že stále je možno6t se do kroužku hlásit a jeho činnost bude
propagována jak na sociálníď §ftích, tak i v Hlincohorských novinách.

vánďní ďrom }(od€tka - zastupitel Fousek vznesl dotaz, proč byl pokácen slrom na obecním pozemku u
vjezdu na Kodetku a kdo o jeho pokícení íoáodl. starosta uved|, že rožhodnutí rzešlo z jeho strany v
souvislosti s připravovaným konceptem úpravy veřejného prostranství a zeleně na tomto pozemku, kde se již
tradíčně osazuje na jaře májka a v zimě vánďní strom. Předsbva byla umístit na toto místo jehličnatý strom
natrvalo, který bude k vánďní výzdobě slouž! aniž by s€ mlsel kupoyat, či kácet v ob€cí|ích lesích. Navíc ie v
plánu jehličnan v rámci dalších úprav prostranství doplnit o další dva taK aby §ymbotizovali znak obce. Javor,
kteď se nacházel na tomto mírtě, byl, jak bylo zjiš€no napadený hnilobou a koncepci nové v,ýsadby stromů
zcela neodpoviical. Logkky se nabídla mÉlenka, že proslor po odstranění nemocného sbomu, bude využit k
v,ýstadbě nového iehličnanu.
Zastupitel Fousek yznesl výhradu, že rozhodnuť o odstranění stromu měla pfucházet diskuse na zastupitelstvu,
případně i s obyvateli obce" zastupitelka Múllerová doplnila, že souhIa§í s tím, že áležibost pokácení stromtl
mělá být projednána předem.
starosta ujistil přtomné, že po6tup v tďo sifuad nebude standardem a byl \r'ýjimkou. Ujiďjl zastupilele, že
snahou je zásadní záležitosti projedná\rdt a v @ nejvěÉí mře komunikovat s občany s předstihem,
zastupitel Fous€k se dotázal, zda e)dstuje dendrobgický poEudek stromu. starosta zmínil, že posudek přímo ne,
na ákladě vrtu kmene byl 4išéné známky o hnilobě, které se po pokácení potvrdili a vše je fotograficky
zdokúméíitováno_
Zastupitel P.Múller zmínil, že samoztjmě pokáceného stom! je škoda, nicméně pokud byl napaden hnilobou,
řešení bylo správné, Dodal, že vý§adbu jehličnanu kvitlje, i z ekonomických d0vodů bude přínosem, než
každorďní kupování vánďního stromu. Mslenl6 symbollky ,/ý§adry jehličnanů jako znaku obce se mu líbí.
Zaďupitelé se shodli, že s ohledem na okolno6ti bude vhodné informovat o okolnostech pokácení stromu
obwatele obce - např. v Hlincohorských nor'inách nebo na Webu.
Host p. R,Múllerova zmínilal že ji osobně mrzi že se nezmínilo jak starosb přspěl revitalizaci tohoto pozemku
na Kodetce. tJvedla, že jeho přřiněním je pozemek reprezentaťvní, upřavený a podpořila nyní i realžaci osazení
iehličnanem pro vánďní výzdobu Kodďky, což se domníó, že mělo b,ýt realizováno o mnoho lď dříve.
Host strolený zmínil, že se nedomníýá že pokácený strom byl natolik nemocn,ý, aby na veřejném pozemku
nemohl z0stat a yznesl námitku ke zposobu informovanosti zastupiielů a veřejnosti o této áležito§tj,
zastupitel Fousek uvedl, že z jeho §trany není problém s úpravou a reviblizací veřejného prostranství, ale
chybou byla komunikace, kdy bto záležitost' něla být jak se zastupitell tak i s veřejností poednána piedem.
Míďostaro§tka Bláhová doplnila, že je nutno ještě zdúraznit, že i pře§ tq že došlo k pokácení stromu (který
wýŤni íozměry nevyžadoval povolení pro polécení), tak tento byl okamžitě nahrazen stromem noyým, což je
okolnost, kteťá je vždy při kácení dřevin vyžadována, uvedla, že sice došlo vlivem časového souběhu k tomu,
nebylo možné s předstihem informovat zastupitele a veHnost, a okolnos1i vyžadovaly rychlé .ozhodnuti
nicínéně se domníýá, že sitiále není zcela pozdě a v nejbližších dnech dojde k náprdvě, a lidem 5€ infořmace o
všech okolnosGch dostane.

ZAPIS ZASEDANI
ZASTUPITELSTVA
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vánoční výzdoba - zastupitel P.Múller vznesl podnět V souvislosti še schopností nově vysazeného stromu
unést obvyklou vánoční \^izdobu tak, aby nedošlo k jebo poškození dokud není řádně zakořeněný. starosta se
v9ádřil, že to bude projednáno s dodavatelem stromu (ZahradnicM Ferenčík).

KuIfuíní výbor (komise) - zastupitel P.Můller zmínil na ákladě minulého projednání založení kulturního
výboru (komise). Předložil přítomným za§tlpitelům návrh letiáku, kteý by vrlýval oďany k participaci na
organizaci kulturních akcí v obcl, Tuto mÉlenku podpořla i zastupitelka s.Múllerová. starosta doplni| že tento
leÉk by bylo možno sdílet mezi občany i přes nový syďém informování. složení kulfurního Výboru a ieho náp'ň
lze definovat na dalším zo a myšlenka jeho založení se mu líbí a bude jistě velkou pomocí při organizací akcí
pro občany.

Termíny akcí - Hoď R.Můllerová navrhla, zda by bylo možne letní ake připravit i mimo období prázdnin, kdy
je mnoho obwatel na do,/otených. staros1a zmínil \.ýhody dosavadních termínů (přízníVe období - pďasD a tal(e
to, že se založením kulturního Výbo.! předpok!ádá, že dojde k organizaci více akci které pokryjí termíny jak o
prázdninách, tak i mimo ně.

Další příspěvky a navrhy k projednání nebyly vzneseny. starosta poděkoval Gem pítomným za úást
a zasedání ukončil.

Termín přl3tího zas€dání zastupitelstva bude oznámen po.,/ánkou a vwěšen

zasedání zasfupitelstva by|o Ukončeno v 20:27 hod.

starosta obce

zapisovatel

l\
ověřovatel :

ověřovatel

zkratkv!
zo=zasedání zastupitelstva obce
HH=Hlincová Hora
Ro=rozpo&ové opaťení

zo=zaďupítelstvo obc€
ozv-obecně ávazná vyhláška
Fv=finanční t/,ýbor

úp=územní plárn
zR=změna rozpisu
KV=kontrolní v,ýbor
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